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DATUM 13-4-2018 

AAN Commissie MME 

VAN Gedeputeerde Straat 

DOORKIESNUMMER   

ONDERWERP MME schriftelijke beantwoording brief Rijnbrug 

 

Geachte leden van de commissie MME,  

 

Op maandag 9 april jongsleden was er in uw commissie te weinig tijd om alle agendapunten te kunnen 

behandelen. Op verzoek van uw voorzitter zal ik de vragen over agendapunt  4.13 Ingekomen brief inzake 

Rijnbrug (2018MME82) bij deze beantwoorden.  

 

Vragen: 

ChristenUnie: Kennelijk heeft er een keukentafel gesprek plaatsgevonden tussen de werkgroep Rijnbrug Rhenen 

(dhr. Bosman cs) en ambtenaren. Graag verneem ik van het college wat dit gesprek heeft gebracht, en hoe 

overigens om gegaan zal worden bij de bijdragen van de werkgroep. 

SP: Heeft het gesprek met prof. Fortuin van de TU al plaats gevonden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat is daar 

uitgekomen? 

SGP: Kennelijk is het onderzoek naar de variant van dhr. Bosman afgerond. Kunnen wij de uitkomsten van dit 

onderzoek ontvangen?  

 

Reactie 

Met de heer Bosman is op 20 -11-2018 een ambtelijk gesprek gevoerd. Insteek was dat de heer Bosman als 

woordvoerder van de werkgroep Rijnbrug van mening is dat een brede brug niet noodzakelijk is. Volgens de 

werkgroep zou met een rotonde of een samenvoegvariant op de kruising voor de brug de verbreding van de brug 

achterwege kunnen blijven. Hiermee zouden tegelijkertijd de doorstromingsproblemen op de N225 worden 

opgelost. 

 

In dat gesprek is toegezegd om de genoemde varianten nader te onderzoeken. De resultaten van het onderzoek 

laten zien dat beide varianten zowel voor dit moment als in de toekomst verkeerskundig geen oplossing zijn.  

In de Klankbordgroep Rijnbrug heeft het adviesbureau deze oplossingen nader toegelicht en aangegeven dat 

deze varianten geen oplossing zijn. De klankbordgroep heeft hiermee kunnen instemmen. Hierbij moet ik wel 

opmerken dat dhr. Bosman, noch andere leden van de werkgroep, hierbij aanwezig waren. Omdat hij niet heeft 

kunnen aanschuiven is op 5 april 2018 is de werkgroep van dhr. Bosman weer ambtelijk en in het bijzijn van het 

onderzoeksbureau teruggekoppeld over de onderzoeksresultaten.  

 

De werkgroep Rijnbrug wil de onderzoeksresultaten nog even laten bezinken en laten binnenkort weten of er nog 

een nader onderzoek/contraexpertise door Fortuijn nodig is. Mocht de werkgroep dit alsnog noodzakelijk vinden, 

zullen we hieraan meewerken. 

 

Het tot nu toe gedane onderzoek is een onderdeel van de grotere studie door het amendement en moties. Omdat 

het gehele onderzoek nog niet is afgerond, wordt het nog niet beschikbaar gesteld. Voor het zomerreces wordt u 

nader geïnformeerd over de onderzoeksresultaten. 

 

Tenslotte heb ik afgelopen maandag een brief van de klankbordgroep ontvangen met daarin een reactie op het 

onderzoek. Deze voeg ik ter informatie als bijlage bij dit memo.  


